
Pani Elżbieta Kaufman-Suszko: „Skoro we wrześniu ma być gotowy 

obiekt pod przeniesienie oddziału ginekologiczno-położniczego, czy jest 

już harmonogram przeniesienia tego oddziału? Czy przewiduje się 

przerwę w świadczeniu usług przez ten oddział? Czy można tego  

uniknąć przygotowując się wcześniej do tej operacji?” 

Ponadto, Pani E. Kaufman-Suszko, odnosząc się do informacji o sytuacji 

finansowej sp zoz, stwierdziła: 

„Brakuje tu informacji o dostępności do usług. Stąd też pytanie – co 

dzieje się z psychiatrią dziecięcą? Kolejna sprawa to zapis, że działania 

restrukturyzacyjne w najbardziej zadłużonych placówkach nie przyniosły 

spodziewanego rezultatu. Czy w takim razie Zarząd podejmuje jakieś 

działania wobec tych placówek? Jeżeli tak, to czy jest wyznaczony jakiś 

horyzont czasowy? Jakie to mają być działania? W wyjaśnieniach 

dotyczących wyników finansowych (chodzi tu o Szpital Wojewódzki w 

Białymstoku), zarówno w części mówiącej o zwiększeniu kosztów, jak też 

i w tej mówiącej o zmniejszeniu kosztów – używa się tego samego 

argumentu – zmiany umów o pracę na umowy – zlecenia. Czy jest to 

pomyłka, czy chodzi tu o jakieś specyficzne grupy objęte tą zmianą?” 

 


